
Informe d’activitat del Grup Municipal de la CUP a 

l’Ajuntament de Tarragona 

 

Setmana 20-26 de juliol 

 

Reunions realitzades i activitat institucional: 

- Reunió del conseller Jordi Martí amb representants sindicals de CCOO a 

l’Ajuntament de Tarragona. 

- Visita de la consellera Laia Estrada, acompanyada de Jaime Rodríguez 

(membre de l’Assemblea Local i extreballador del clúster químic) a les 

instal·lacions de Repsol. No s’accepta cap obsequi ni es participa del dinar 

fred preparat.  

- Reunió del GM de la CUP amb els GM de C’s i ERC per a valorar la demanda 

formal del ple extraordinari sobre els Jocs Mediterranis, en la que es 

decideix esperar a la reunió amb el Conseller Villamayor que ha de tenir lloc 

dos dies més tard. 

- Visita de la Consellera Laia Estrada acompanyada de Justo Lara, treballador a 

una planta química, a la planta Nitricomax (que havia patit una fuita a finals 

del mes de maig). A la visita també hi participen el President de l’AAVV de 

Bonavista i el President de la FAVT, la Presidenta i membres de l’AEQT. No 

s’accepta cap obsequi ni es participa del dinar fred preparat.  

- Participació de la Consellera Laia Estrada al Consell d’Administració 

d’SMHAUSA: S’accepten i es pren possessió dels càrrecs d’administrador/a, 

President/a i vicepresident/a del consell d’administració. Es revoquen i 

s’atorguen nous poders. Es nomenen els representants que aniran a l’AEMT, 

AIE i es fa la corresponent instrucció de vot per a nomenar el president de 

l’AEMT i els membres del consell d’administració i el seu president. Demanem 

a l’apartat de precs que ens facilitin els pressupostos dels anys 2011-2014. 

- Participació del Conseller Jordi Martí al Consell d’Administració d’EMDET: : 

S’accepten i es pren possessió dels càrrecs d’administrador/a, President/a i 

vicepresident/a del consell d’administració. Es revoquen i s’atorguen nous 

poders. Es nomenen els representants que aniran a l’AEMT, AIE i es fa la 

corresponent instrucció de vot per a nomenar el president de l’AEMT i els 

membres del consell d’administració i el seu president. Demanem a l’apartat 

de precs que ens facilitin els pressupostos dels anys 2011-2014. 

- Participació del Conseller Jordi Martí al Consell d’Administració d’EMMCT: 

S’accepten i es pren possessió dels càrrecs d’administrador/a, President/a i 

vicepresident/a del consell d’administració. Es revoquen i s’atorguen nous 

poders. Es nomenen els representants que aniran a l’AEMT, AIE i es fa la 

corresponent instrucció de vot per a nomenar el president de l’AEMT i els 

membres del consell d’administració i el seu president. Demanem a l’apartat 

de precs que ens facilitin els pressupostos dels anys 2011-2014. 



- Participació de la Consellera Laia Estrada al Consell d’Administració de 

l’AMT: S’accepten i es pren possessió dels càrrecs d’administrador/a, 

President/a i vicepresident/a del consell d’administració. Es revoquen i 

s’atorguen nous poders. Es nomenen els representants que aniran a l’AEMT, 

AIE i es fa la corresponent instrucció de vot per a nomenar el president de 

l’AEMT i els membres del consell d’administració i el seu president. La 

Consellera Laia Estrada renuncia a representar l’AMT a l’assemblea de socis 

de l’AEMT perquè no està conforme amb la instrucció de vot que podria 

arribar a rebre en algun moment i que estigués en contradicció amb el criteri 

propi. La Presidenta Begoña Floria adverteix que per a mostrar disconformitat 

en algun punt caldrà que adjuntem els corresponents informes tècnics. 

Demanem a l’apartat de precs que ens facilitin els pressupostos dels anys 

2011-2014. 

- Participació de la Consellera Laia Estrada al Consell d’Administració de 

l’EMT: S’accepten i es pren possessió dels càrrecs d’administrador/a, 

President/a i vicepresident/a del consell d’administració. Es revoquen i 

s’atorguen nous poders. Es nomenen els representants que aniran a l’AEMT, 

AIE i es fa la corresponent instrucció de vot per a nomenar el president de 

l’AEMT i els membres del consell d’administració i el seu president. Demanem 

a l’apartat de precs que ens facilitin els pressupostos dels anys 2011-2014. 

- Reunió comissió cavalcada de reis: la consellera Laia estrada no hi assisteix 

per incompatibilitat horària. 

- Reunió del GM amb Teresa Milà, la secretaria als consells d’administració de 

les empreses municipals.  

- Comissió Executiva del PMET: la consellera Laia Estrada no hi pot assistir per 

incompatibilitat horària. 

- Reunió dels consellers Laia Estrada i Jordi Martí amb el conseller 

d’Urbanisme Josep Maria Milà. El conseller explica els diferents projectes de 

planejament urbanístic previstos per al mandat. 

- Reunió monogràfica sobre els JJMM amb els Consellers Villamayor i Roca i en 

la que hi participen tots els grups municipals. 

- Reunió amb els grups municipals d’ERC, C’s i CiU per a convocar el ple 

extraordinari abans que acabi el juliol. Finalemnt no és possible doncs 

l’Alcalde, segons el reglament, disposaria de dos mesos per a materialitzar el 

Ple. 

- Participació de la Consellera Laia Estrada al Consell d’Administració de 

l’EMT: A l’inici de la reunió el Sr. Pau Pérez i la Presidenta Begoña Floria 

adverteixen que votar en contra dels punts implica anar en contra d’una 

voluntat de normalitzar una situació que està fora de norma. Es proposa 

l’adjudicació del contracte del servei de neteja interior dels vehicles que 

integren la flota de l’empresa. Es proposa l’adjudicació del contracte de 

subministrament i posterior manteniment dels neumàtics de l’empresa. Es 

proposa l’adjudicació del contracte de subministrament de gasoil dels 

autobusos que integren la flota de l’empresa. Votem en contra dels tres punts 

perquè considerem que l’externalització d’aquests serveis representa una 

major despesa per a l’empresa que no pas si es fes des de la pròpia EMT 

mitjançant una ampliació de plantilla. També ignorem si existien alternatives. 



Se’ns respon que és impossible fer una ampliació de plantilla per les 

limitacions del pla d’ajust que ve condicionat per la LRSAL. 

- Participació de la Consellera Laia Estrada al Consell d’Administració de 

l’AMT: no és possible per incompatibilitat horària. 

- Participació del Conseller Jordi Martí en el Consell Assessor del Patrimoni 

Històric: no és possible per incompatibilitat horària. 

 

Participació en activitats sociopolítiques: 

- Participació dels consellers Laia Estrada i Jordi Martí a l’inici de vaga 

indefinida dels treballadors d’EMTE, per a reivindicar els seus drets laborals. 

- Participació del grup municipal a la celebració del 10è aniversari de 

l’Hospital Sociosanitari Francolí, juntament amb el Grup en Defensa de la 

Sanitat Pública, amb l’objectiu de lliurar una carta reivindicativa al President 

de GiPSS, als treballadors i treballadores, i a representants polítics. 

 

Comunicats emesos i Rodes de Premsa realitzades: 

- [NdP]: La CUP se solidaritza amb la vaga indefinida dels treballadors d'EMTE 

- [NdP]: La CUP ens felicitem pel Ple extraordinari dels Jocs Mediterranis 2017 

tot i que fa dies que s’hauria d’haver fet  

 

 

 

 


